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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Biztonságosak-e a kínai fejlesztésű vakcinák?" 

Tisztelt  Miniszter  Úr!

A kormány részéről egyre több szó esik arról, hogy az Európai Unió nélkül hazánk orosz és kínai
vakcinák  beszerzésébe  kezd.  Ezeknek  a  vakcináknak  a  hatékonyságáról  nincsenek  pontos
információk,  ezért  a  lakosság  részéről  nagy  az  elutasítottságuk.  Kérem,  a  helyzet  tisztázása
érdekében  válaszoljon  a  következő  kérdésekre!

Nem tartják-e aggályosnak, hogy lemondott annak a kínai gyógyszercégnek az elnöke, amelyiktől
hazánk  is  vásárol  oltóanyagot?

Mit tudunk eddig a kínai Sinopharm nevű készítmény hatékonyságáról, amelyet hazánk is készül
beszerezni?  Biztonságos-e  ez  a  vakcina?  Milyen  eljárással  készítették  az  oltóanyagot?

Lehetővé teszi-e a kormány a magyaroknak, hogy kiválaszthassák majd, melyik gyártó oltóanyagát
kérik?


